
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 12 mei 2020 

 

We vroegen om agendering van de brief onder 1.24. De voorzitter weigerde dat en 

gaf aan dat er dan maar een rondvraag gesteld moest worden.  

 

In hoeverre weet het Hoogheemraadschap van Delfland dat in Westland als beleid 

geldt dat een doorvaarthoogte van 1.80 meter moet worden aangenomen?  

 

Aanvankelijk wilde Delfland een lagere doorvaarthoogte van 1.30 meter 

aanhouden. Delfland heeft inmiddels het standpunt gewijzigd nadat zij een 

zienswijze binnenkreeg. Op zich prima, maar hoe wordt dit in de toekomst 

voorkomen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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